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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 18 października 2017 r. 
 

Nr 7/VII/2017 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 8/VII/2017 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                         i Opieki Społecznej; 

Nr 7/VII/2017 Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi; 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 18 października 

2017 r. o godzinie 9:00. W posiedzeniu brało udział 13 radnych. Nieobecni: Zbigniew Górski i Aleksander 

Pacławski. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. Spoza Komisji w posiedzeniu 

uczestniczyli Burmistrz Otmuchowa – mgr inż. Jan Woźniak, Skarbnik - mgr Sebastian Salecki, Radca 

Prawny – Eugeniusz Kowaluk. 
 

Porządek posiedzenia: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
 

1) Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Otmuchów za I półrocze 2017 r. oraz informacja 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej; 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

3) projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic; 

4) projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic; 

5) projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic; 

6) projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu 

budżetu w 2017 roku Gminy Otmuchów; 

7) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały XXIII/239/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 

marca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie inwestycyjne; 

8) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały XXIII/244/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 

marca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie inwestycyjne; 

9) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/264/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 

21 czerwca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie inwestycyjne; 

10) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/265/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 

21 czerwca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie inwestycyjne; 

11) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Otmuchów na rok 2018; 

12) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Otmuchów na rok 2018; 

13) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu realizacji 

wspólnego projektu pn. „Ochrona różnorodności biologicznej na terenie Subregionu Południowego” w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020; 

14) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2017 rok; 

15) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 

16) projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Nyskiego na wykonanie remontu 

pomieszczeń kuchennych, oddziałowych ze zmywalnią i korytarzami dla Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Nysie z przeznaczeniem na Zakład Opiekuńczo-Leczniczy w Paczkowie. 

 

Ad 1) Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Otmuchów za I półrocze 2017 r. oraz 

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej; 
 

Radny Napora: chciałbym zwrócić uwagę na niskie dochody, 6 % to wykonanie majątkowe. Dlaczego mamy 

tak niskie dochody? Wiadomo, że dochody składają się z części majątkowej i dochodów własnych. 

Wykonanie budżetu do 30 czerwca po stronie dochodów wynosi 49% planu rocznego. Nadwyżka 2 mln zł 

byłaby płynna.  
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Skarbnik: nadwyżka finansowa to pieniądz, dlatego jest płynna.  

Radny Napora: wiem, ale dlaczego w dochodach mamy problemy? Patrząc na półrocza poprzednich lat, 

dochód własny – jego udział maleje. Dotacje i subwencje, wiadomo ich udział wzrasta poprzez dotacje 

rządowe. Jeśli chodzi o wykonanie procentowe, nie mam zastrzeżeń, ale jeśli chodzi o wydatki majątkowe 

i ich planowanie, mam wątpliwości. W ciągu pół roku zaplanowaliśmy, że będą większe o 3 mln zł. Coś 

temu przeszkadza, ale co? Nadwyżka 2 mln zł – to fajnie, można ją wydać. Wykonanie dochodów do 

wydatków- to dochody przewyższają wydatki i dobrze. Koszt oświaty np. wydatki oświatowe 8 mln 700 tys. 

zł – to udział osobowy, to 88% całości, czyli tylko 12% to obsługa, remonty, utrzymanie i inne. Tu nic się 

nie zmieniło. To jak widać duże i znaczące obciążenie dla budżetu. 

Burmistrz: zawsze tak było. Oświata tyle generuje.  

Radny Napora: 88% to wydatki osobowe, to jest to, co wydajemy na oświatę w ramach budżetu, a 12% jest 

na obsługę, czyli utrzymanie. Udział kwotowy jest niewielki. Mniej nas to kosztuje, ale gdyby łączyć klasy 

lub szkoły, wtedy utrzymanie tych jednostek byłoby jeszcze mniejsze.  

Burmistrz: tu środki są inne.  

Radny Napora: gdyby łączyć szkoły, koszt byłby mniejszy, ale przy takich niewielkich pieniądzach, chwała, 

że dajemy radę. Subwencja to 31%, dotacja – 30%. Dochody powodują, że trzeba się zastanowić nad 

wydatkami. Inwestycje muszą być, choćby miały być kosztem. Wydatki majątkowe, które mamy 

zaplanowane, też będą generować koszty. W przyszłości musimy zastanowić się, czy wydatek w nowym 

zadaniu musi być, czy też nie, ponieważ ograniczenie dochodu jest. W przyszłości, gdy będziemy debatować 

nad nowymi zadaniami, musimy pamiętać, żeby przynosiły dodatkowe dochody, a nie tylko generowały 

koszty. Planujemy do wydatków majątkowych.  

Burmistrz: była odpowiedź na wszystkie wątpliwości. Trzeba mieć decyzję Komisji Europejskiej i Rządu, 

aby móc sięgnąć po środki. Trzeba mieć zapis w budżecie, w planach, w wieloletniej prognozie finansowej, 

żeby otrzymać środki z budżetu państwa, z Unii Europejskiej, z funduszy proekologicznych i innych. 

To środki znaczone na konkretne zadania. Nie można ich wydać na nic innego. I to są właśnie wydatki 

majątkowe. Są terminy naboru w formie konkursu, w formie dziedzictwa narodowego i można je 

zaplanować. Środki są przydzielane np. na Subregiony i kilka gmin czy grupa podpisuje umowę 

z Marszałkiem Województwa Opolskiego na wykonanie określonego zadania. Wtedy pieniądze są 

przyznawane na np. bioróżnorodność, termomodernizację, transport + drogi itp. Na to właśnie Subregion ma 

przygotowane pieniądze i możemy je otrzymać, pod warunkiem, że wcześniej się to tego odpowiednio 

przygotujemy projektowo, a na to trzeba mieć zapis. Parytety są zachowane i np. w projekcie jest zapis, 

że będzie czterech partnerów i każdy dostaje pieniądze, jednak aby otrzymać gwarancję finansowania 

musimy mieć zawarte umowy. Mając podpisaną umowę możemy mówić o wydatkach majątkowych. 

W ramach zaliczki czy prefinansowania możemy zawierać te kwoty w budżecie. Trzeba mieć też wkład 

własny. Przepływ środków jest monitorowany na bieżąco i musimy już być na to przygotowani. Dlatego 

mamy zapis 6%, bo trzeba przygotować decyzje do tych wniosków. Ruszymy z inwestycją, kiedy Komisja 

Europejska zdecyduje o terminie. Negocjują terminy, a my czekamy na środki. Tu nie ma kredytowania. 

Każda inwestycja rozpoczęta wcześniej jest wykreślana i nie będzie finansowana. Będziemy wydatkowali te 

środki do końca roku, w iluś tam procentach. Coraz trudniej też o wykonawców. Mamy poślizg, choć nie 

z naszej winy, bo brakuje wykonawców. Mamy zabezpieczone środki własne, ale nie możemy ich ruszyć. 

Tu musimy być cierpliwi jako beneficjent. Tak robiliśmy inne inwestycje w poprzedniej kadencji. Mamy 

współfinansowanie z budżetu państwa na np. basen i możemy go rozliczyć nawet po 15 listopada. Proszę 

o cierpliwość. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu jest pozytywna. Życzmy sobie, żeby gmina 

była zawsze w tak dobrej kondycji finansowej i żebyśmy mieli taki udział w kosztach własnych. Będziemy 

zadania kontynuowali nawet w następnej kadencji. Wracając do oświaty - mamy wskaźniki do budżetu. 

Realizując politykę Rządu, Gmina Otmuchów pokazała, że podeszła do tej reformy solidnie i jesteśmy 

przykładem. U nas nie ma zwolnień. Inwestujemy w przyszłość. Nie wyobrażam sobie łączenia szkół. Nam 

na przyszły rok zagwarantowano subwencje ponad 2 mln zł, dlatego, że pokazujemy, że na dzieci wiejskie są 

subwencje. Kwota ok. 14-16 mln zł, przy gminie w takim rozdrobnieniu. Teraz mamy 11 mln zł - i tak 

to dużo. To budujące. W kraju dobrze się dzieje. PKB rośnie. PIT i CIT rosną. W skali kraju to 5 mld zł. 

Mamy gwarancje i podpisujemy umowy na ekologię. Mamy dokumenty i należy sięgać po pieniądze, 

bo wiemy, że je dostaniemy. Niestety u nas trochę kuleje jedna sprawa, a mianowicie przez nieudolność nie 

ściągnęliśmy dużego inwestora. Za to przybywa działalności gospodarczej. Przybyło 200 podmiotów 

w ciągu roku. Niech każdy zatrudni choć jedną osobę, to mamy 400 miejsc pracy. Ci ludzie płacą podatki. 

Nie mamy niestety inwestora, bo gmina nie jest położona atrakcyjnie. Przyjeżdżają, oglądają, oceniają stan 

dróg, kolei, logistyki i odjeżdżają. Zrobiliśmy ofertę inwestycyjną, że zwolnimy z podatków, że będą opłaty 

za przysłowiową złotówkę itd. Wojewoda Opolski ma 4 mln zł na uzbrojenie terenu dla małych i średnich 

przedsiębiorstw. Mamy kilka wniosków złożonych na kilkanaście zadań i będziemy je realizować jeszcze 
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w przyszłych latach. Mamy ambicje co do uzbrojenia terenu, chcemy modernizować nasz stadion, będą też 

inne zadania na domy komunalne. Realizujemy szereg zadań m in. DPS w Sarnowicach, dom komunalny 

w Maciejowicach, nic jednak nie poradzimy na brak inwestorów. Musicie nam Państwo zaufać. Robimy 

wiele pracy systemem gospodarczym, dlatego zmieniamy zapisy dotyczące jednostek podległych. Mamy tak 

ustawiony harmonogram, że nie wolno nam ani jednego dnia przeoczyć. Jesteśmy spokojni co do budżetu. 

Otrzymamy w 2017-2018 r. ze Starostwa Nyskiego 1 mln zł na przebudowę, rozbudowę naszego Sandacza 

z plażą – wszystko. Będzie to koszt ok. 2 mln zł.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Otmuchów za I półrocze 2017 r. oraz informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 
 

Przed przystąpieniem do procedowania, Skarbnik zakomunikował, że podstawy prawne w projektach uchwał 

ulegają zmianie, z uwagi na tekst jednolity Ustawy o samorządzie gminnym, który został ogłoszony po 

terminie, kiedy przygotowywane były projekty uchwał na sesję Rady Miejskiej. Dlatego też projekty uchwał 

winny mieć w podstawie prawnej zapis: „t.j. Dz. U z 2017 r. poz. 1875”, a nie „t.j. Dz. U z 2016 r. poz. 446).  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 3) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 4) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic; 
 

Radny Napora: kojarzyłem Wójcice z dwiema równoległymi ulicami, czy nie mogła to być jedna ulica? 

Radna Ludwa: nie, mieszkańcy nie chcieli jednej ulicy. Na zebraniu była dyskusja na ten temat. 

Zdecydowali, że tak chcą. Przy tej ulicy rosną takie drzewa, więc będzie taka ulica, przy innej rosną inne, 

więc będzie się nazywała inaczej.  

Burmistrz: tak zdecydowali sami mieszkańcy. 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
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- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 1 osoba 

wstrzymała się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie 

planowanego deficytu budżetu w 2017 roku Gminy Otmuchów; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały XXIII/239/2017 Rady Miejskiej 

w Otmuchowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie 

inwestycyjne; 
 

Skarbnik: to zmniejszenie wartości. Prace, które będą wykonane, będą w odpowiedniej konfiguracji do 

budżetu.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały XXIII/244/2017 Rady Miejskiej 

w Otmuchowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie 

inwestycyjne; 
 

Skarbnik: to przeniesienie. 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
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Ad 9) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/264/2017 Rady Miejskiej 

w Otmuchowie z dnia 21 czerwca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie 

inwestycyjne; 

Skarbnik: tu zmienia się długość, skracamy termin, szybciej spłacimy pożyczkę. 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/265/2017 Rady Miejskiej 

w Otmuchowie z dnia 21 czerwca 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie 

inwestycyjne; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 11) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Otmuchów na rok 2018; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 12) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2018; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 13) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu 

realizacji wspólnego projektu pn. „Ochrona różnorodności biologicznej na terenie Subregionu 

Południowego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 

2014-2020; 
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Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 14) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2017 rok; 
 

Skarbnik: przypominam o zmianie w podstawie prawnej z 2016 na 2017 rok i proszę o poprawę w numeracji 

paragrafów. Oczywiście powinno być: § 5, § 6, § 7 i § 8 – a nie dwa razy § 5. Zmiana budżetu zgodna 

z planami. Cały czas poruszamy się w ramach budżetu z 2016-2017 roku, dotyczy to też planowanych 

przychodów. Wykonawcy nie są w stanie wykonywać zadań w określonym czasie, dlatego poruszamy się 

w tym przedziale 2016-17. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 15) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej; 

 

Skarbnik: to przeszacowanie. Prognoza długu jest w kwotach przychodów i rozchodów. Na stronie 

6 Wieloletniej Prognozy Finansowej jest to pokazane. Tu mamy do czynienia z tym, że mamy bufor 

do ponad 8%.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 16) projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Nyskiego 

na wykonanie remontu pomieszczeń kuchennych, oddziałowych ze zmywalnią i korytarzami dla 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nysie z przeznaczeniem na Zakład Opiekuńczo-Leczniczy w Paczkowie; 
 

Burmistrz: jest to korekta dotycząca tych 25 tysięcy złotych na łóżko. Teraz będzie to remont, potem 

w następnym roku, będzie to utrzymanie łóżka.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  
 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska   
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1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

       i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej         Sylwester Łucki 

 

 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                      Dorota Brząkała 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  ......................................... 

                                                                                                                       Aleksander Pacławski 

 


